
Vragen Menno Boer (SP) over de start van de Tour de France in Utrecht 

Op 26 maart 2013 ontvingen wij de beantwoording van onze schriftelijke vragen over de lobby voor 

de start van de Tour de France in Utrecht, waarvoor dank. 

Vraag 3 uit die set en het antwoord daarop luidden: 

3. Kan het college toezeggen dat er bij een eventuele tourstart in de gemeente - en daarmee de 

provincie Utrecht - geen enkele financiële bijdrage aan die tourstart wordt geleverd? 

Antwoord: Bij een een officiële aanvraag bij het college van Gedeputeerde Staten, kan deze worden 

getoetst aan het vigerende provinciaal beleid. Omdat daar op dit moment geen sprake van is, is een 

uitspraak over een eventuele bijdrage niet mogelijk en is er logischerwijs ook geen reservering 

opgenomen voor een financiële bijdrage aan de tourstart. 

 

Inmiddels hebben alle media bericht over de vrijwel zekere start van de Tour in Utrecht in 2015. We 

hebben daar opnieuw vragen over: 

- Heeft de gemeente Utrecht inmiddels een aanvraag gedaan bij de Provincie voor een 

financiële bijdrage aan de tourstart? 

- Zo ja, voor welk bedrag? 

- Zo ja, is het college voornemens om deze aanvraag (volledig) te honoreren? 

- Gezien het feit dat er in de meerjarenbegroting van de Provincie noch qua beleid, noch qua 

middelen ook maar iets staat vermeld over de Tour de France, uit welk programma en uit 

welke middelen zal dat in dat geval worden bekostigd? 

Menno Boer (SP) 


